
 

 

 

 
 

 

NCF Region Nord 

25. Mars 2025 kl 19:00 
Sted: Microsoft Teams 

 
  



 

Regionsting 2025 

Saksliste  
1. Åpning.  

2. Godkjenne de fremmøtte representantene.  

3. Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden.  

4. Velge dirigent og sekretær samt 2 representanter til å underskrive 
protokollen.  

5. Behandle årsberetningen.  

6. Behandle regionens regnskap i revidert stand.  

7. Behandle innkomne forslag og saker.  

8. Fastsette kontingent.  

9. Vedta budsjett for regionen.  

10. Valg  

11. Avslutning  

  



1. Åpning.  

Velkomsthilsen ved regionleder Kari Eldby 

2. Godkjenne de fremmøtte representantene.  

Innstilling til vedtak: 

Jan-Olav Olsen 
Fredrik Karlsen 
Petter Elias Svaleng Jakobsen 
Bjørnar Klinkenberg 
Britt Somby 
Nora Sofie Breivik 
Stein Joks 
Turid Helene E Karlstrøm 
Monica Balto Anti 
 
Representanter godkjent. 
 
3. Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden.  

Innstilling til vedtak: 

Enstemmig godkjent 

 

4. Velge dirigent og sekretær samt 2 representanter til å underskrive protokollen.  

Dirigent: Fredrik Karlsen 

Sekretær: Britt Somby 

Underskrive protokoll: Bjørnar Klinkenberg og Turid Karlstrøm 

Innstilling til vedtak: 

Enstemmig vedtatt 

 

5. Årsberetning 2024 

Styrets arbeide 

NCF Region Nord består av Finnmark, Troms og Nordland (Nord for Saltfjellet). Store 
avstander i regionen bidrar til at det er økonomisk og praktisk meget krevende  
å ha fysiske møter. Styret har gjennomført 11 styremøter i 2024 på teams, det er 
gjennomført 1 fysiske treff i forbindelse med NM Bodø.  
Styre har bidratt med arbeid og økonomisk støtte for tilrettelegging av ungdomssamling i 
Belgia, (4 stk deltok) Bidratt med støtte til ungdom samling i regi av Tromsø CK 



Gitt reise støtte til ungdom som deltok på Fana 3 dagers. 
 
Kontakt med Olympiatoppen Nord for samarbeid og planlegging av fysisk møte, og framtidig 
mulighet for talentutviklings program på sykkel i Nord-Norge.  
Flott å stifte bekjentskap med OLT å kunne samarbeide for utvikling i nord  
 
 

Styret fordelte arbeidsoppgavene slik mellom styremedlemmene: 

Styre NCF region 
nord 

Navn  Valgt for 
periode 

Kubb 

Leder Kari Eldby  2024 Lødingen SK 

Nestleder  Fredrik Karlsen 
(Terminlisteansvarlig)  

2023-2024 Lofoten SK 

Kasserer Nora Brevik 2024-2025 Tromsø CK 

Styremedlem  Britt Somby  2023-2024 Sirma IL  

Styremedlem  Jan-Olav Olsen 
(Kommisæransvarlig) 

2024-2025 Nerskogen IL  

Styremedlem  Turid Karlstrøm 2024 Nordlysbyen sykkel 

Styremedlem  Petter Elias S Jakobsen  
(Ungdomskontakt) 

2024-2025 Bodø CK 

Varamedlemmer: 

1.vara Jan Oddvar Sørnes  2024 Bodø CK 

2.vara Bjørn Olav Olsen 2024-2025 Fauske IL 

3.vara Rune Fjellheim 2024-2025 Karasjok CK 

Kontrollutvalg og revisorer (§ 17, 13.b -e) 

Leder Olav Verstad  2024-2025 Sirma IL  

Medlem  Ida Marie Kleming  2024-2025 Harstad CK 

Vara  Valter Kristiansen 2024-2025 Bodø CK 

Valgkomité: 

Leder  Ole Kristian Kivijervi 2024-2025 Nordlysbyen sykkel  

Medlem  Bjørnar Klinkenberg 2024-2025 HCK 

Medlem  Monica Balto Anti  2024-2025 Sirma IL sykkel  



 

Regionens arbeide. 

Aktiviteten i Region Nord har gradvis tatt seg opp i 2024 etter Covid-19. Det har vært avholdt 

flere regionale ritt innen landevei, både tur og aktive ritt. Flere ritt innen terrengritt.  

RM terreng Alta i juni ble gjennomført og en god start for å få på plass slike ritt også på 

terreng, det må være mange 10år siden detter er arrangert i Finnmark. 

 RM landevei Tromsø i september, ble gjennomført som turritt etter tillatelse fra NCF 

sentralt. Litt få deltakere, men det er viktig å få gjennomført RM. 

 

Det er bra aktivitet i Finnmark med mange terrengritt, Skaidi xtreme har avviklet og 

gjennomførte sitt siste ritt etter 12 år (ildsjeler har trappet litt ned). Men der er ennå bra 

med aktiviteter i Finnmark på terreng og flere ritt er klare for 2025 

Vi ser at det er mindre aktivitet på landevei å få ritt, litt økning på gravel ritt.  

Reglementet på gjennomføring av landevei er utfordrende. Vegdirektoratet er i gang med en 

revidering av forskriften, men på nåværende tidspunkt har vi ikke fått forslag til ny læreplan. 

Et av våre hovedpunkt er lettelser i re sertifiseringen på vakter. Men har ikke noen 

konklusjon der enda. Region jobber med NCF sentralt for få justeringer på kravene.  

 

Regionen har i 2024 prioritert telefonkontakt med mange klubber. Dette for å bygge et 

større samhold i Regionen. I januar ble det utarbeidet årshjul, som vedlegges årsmeldingen. 

Vi gjør oppmerksom på at dette blir oppdatert i løpet av året. Det vil også jobbes videre med 

barne- og ungdomsarbeidet for å øke rekrutteringen, samt etter søknad støtte klubber som 

ønsker å arrangere. 

 

Kommisær oppfølging og deltakelse fra NCF  

RM terreng Alta  

Offroad Finnmark 

NM Landevei Bodø  

 

NM Landevei Bodø 2024 – Viktig for norsk sykkelsport i nord 

NM Landevei 2024 i Bodø ble en spektakulær sykkelfest, tross noe variabelt vær, og et viktig 

arrangement for å løfte sykkelsporten i Nord-Norge. Med krevende løyper, tøff konkurranse 



og spektakulære TV bilder, viste mesterskapet at store ritt hører hjemme også nord for 

polarsirkelen. Dette var andre gang Bodø CK sto som arrangør av NM landevei, sist gang i 

2016, og klubben leverte nok en gang et solid arrangement rent sportslig og økonomisk. 

En historisk begivenhet fant sted da Magdalene Lind, født og oppvokst på Sortland, ble den 

aller første norgesmesteren på fellesstart for kvinner U23, en ny mesterskapsklasse i norsk 

sykkel. I tillegg ble hele mesterskapet sendt direkte på Amedia/Direktesport hver rittdag, 

noe som ga sykkelentusiaster over hele landet muligheten til å følge spenningen. 

En annen viktig dimensjon ved årets NM var den erfaringen som ble gitt til regionale 

sykkeldommere. NCF Region Nord stilte med fire kommissærer – Jan-Olav Olsen, Kari Eldby, 

Bjørn Inge Ingvaldsen og Britt Somby – som fikk verdifull praksis på høyeste nasjonale nivå. 

Deres innsats er avgjørende for å bygge opp dommerkompetansen i regionen. 

NM Landevei 2024 bekreftet betydningen av å ha nasjonale mesterskap i hele landet. Store 

ritt i nord bidrar til å utvikle syklingen i regionen, inspirere unge ryttere og gi både utøvere 

og støtteapparat en arena for vekst. Med suksessen i Bodø legges et sterkt grunnlag for 

framtidige mesterskap i landsdelen. 

 

Regionmesterskap  

NCF ønsker at status for Regionmesterskapene heves og at klubbene prioriterer disse  

arrangementene som et av sine satsningsritt.   

RM terreng skal gjennomføres på Nordlysrittet i Alta 

RM landevei og øvrige grener jobbes det videre med å få på plass. 

 

Anlegg  

Regionen arbeider for å etablere flere spesifikke sykkelanlegg i regionen. Dette gjelder ulike 

typer anlegg som rundbane for terreng, terrengparker, BMX arena, barne- og 

rekrutteringsparker, pump-track, minivelodrom med flere.  

Harstad har bygget ett bra anlegg, Narvik jobber med utvikling og Alta har ett rundbane 

terreng anlegg som skal fullføres i 2025.  

 

 

 

 



Økonomi  

Regionen finansieres gjennom klubbkontingenten og tilskudd fra NIF. Regnskapet for 2023 
gjøres opp med et positivt resultat på kroner 98077,88 kroner.  
Sum egenkapital er på kr 768 763 kroner.  
 

Årshjulet for 2024 

 
 

Innstilling til vedtak: 

Årsberetning 2024 godkjent. Enstemmig vedtatt. 

 

6. Regnskap 
 
Revidert regnskap foreligger i eget dokument merket «Regnskap 2024» 

Kasserer tar opp regnskapet og gjennomgår dette. 

Kontrollkomiteens godkjenning v/Olav Verstad:  

Årsregnskap 2024 er gjennomgått og sjekket i hht til tilsendte dokumenter og noter. 
Regnskapet er oversiktlig og lett å finne frem i, og det er intet å bemerke om regnskapet, 
notene og føringen av dette. 

Regionen har som jeg tidligere også har påpekt bygd opp en stor egenkapital over flere år 
nå. Det ser også i 2024 ut til å ha vært liten drift på aktivitet for syklister og møtevirksomhet 
der styret noen ganger treffes for å se fremover og tenke nytt. Betydelige beløp av det store 
overskuddet burde vært brukt på sykkel aktiviteter for unge under seniornivå. Det kan f.eks. 
være treningssamlinger der regionen støtter klubbene med gjennomføring av disse. Bl.a. 
med å støtte reisekostnader for tilreisende. Dessuten bør man vurdere å se på muligheten 
for anleggsstøtte for videreutvikling av anleggene i klubbene. Det er også på tide å se på den 



negative trenden angående mangel på landeveisritt som arrangeres i regionen, og om det er 
mulig å få snudd denne trenden. 

Karasjok, 21. mars 2025 

Olav Verstad 

Innstilling til vedtak: 

Regnskap 2024 godkjennes. Enstemmig vedtatt. 

 

7. Innkomne forslag og sake 

Nye innkomne saker meldt inn.  
Ingen saker meldt inn per 18.3.25 

 

8. Fastsette kontingent.  

Kontingenten ble i 2023 satt til 2000,-, styret ønsker at den fortsatt er på dette nivået.  

Innstilling til vedtak:  

Kontingenten kr 2000. Enstemmig vedtatt. 

  

9. Budsjett og handlingsplan (årshjul) for regionen.  

Region jobber for økende aktivitet og jobber aktivt for å forsøke å få gjennomført RM i ulike 
grener  
Regionen mottok tilskudd fra NIF, vi ønsker at midlene benyttes til å øke aktiviteten i 
Regionen, samt å satse på arbeid innen barn og unge. Forslag til budsjettet vil bære preg av 
dette. Samtidig ser vi et behov for å øke Kommisærer, bade regionale og nasjonale 
kommisærer, dette for at det skal bli billigere for regionen og klubbene å arrangere aktive 
ritt og ritt for aldersbestemte klasser. NCF sentralt jobber for enklere regelverk for 
sertifisering av vakter.  

 

Handlingsplan/årshjul 2025 

Vi har utarbeidet et årshjul som skal gjenspeiler den aktiviteten vi ser for oss i 2025, dette er 
ett levende dokument og oppdateres gjennom sesongen. 

 

 



 

 

Innstilling til vedtak: 

Handlingsplan/årshjul 2025 godkjennes. Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Budsjett 2025  

 

Styret ønsker at det gis mulighet til bruk av midler utover budsjetterte inntekter til 
ekstraordinære tiltak innenfor vedtekter. Kostnadsramme maksimalt 50 000. 

Kommentar til budsjettet: Nora oppdaterer 

Budsjettet er hovedsakelig likt budsjettet fra 2024, men vi har økt posten for sportslig 
utvikling for økt ungdoms aktivitet i region  
Enkelte poster fra regnskap er slått sammen. F.eks. hadde arrangørstøtte til RM terreng, RM 
landevei og medaljer RM egne poster i budsjettet fra 2025. Disse slås sammen til 
«Arrangørstøtte». Begrunnelsen for dette er at det gir styret større valgfrihet til å prioritere 
andre ritt hvis f.eks. RM landevei ikke arrangeres i 2025. 

Innstilling til vedtak:  

Budsjettet 2025 gis mulighet til bruk av midler utover budsjetterte inntekter til 
ekstraordinære tiltak innenfor vedtekter, med kostnadsramme maksimalt 50 000 
godkjennes. Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 



10. Valg  

 
 
Representanter til ting i overordnet organisasjonsledd (§ 17, 13. c):  
Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til ting i overordnet organisasjonsledd. 
 
Valgkomite med leder, to medlemmer og ett varamedlem (§ 17, 13. d, alle til 2023):  

Styret innstiller kandidater.  

Innstilling til vedtak og gjennomført valg: 

Styret 

Leder ?? 2025  

Nestleder Fredrik Karlsen 2025-2026 Lofoten SK Har samtykket til gjenvalg 

Styremedlem Jan-Olav Olsen 2024-2025 Nerskogen IL Ikke på valg 

Styremedlem Jan Oddvar Sørnes 2025-2026 Bodø CK Har samtykket til 
styreverv 

Styremedlem Britt Hjørdis Somby 2025-2026 Sirma IL Har samtykket til gjenvalg 

Styremedlem  Petter Elias S 
Jakobsen 

2024-2025 Bodø CK Ikke på valg 

Styremedlem Nora Brevik 2024-2025 Tromsø CK Ikke på valg 

Ungdomsrepresentant Petter Elias S. 
Jakobsen 

2024-2025 Bodø CK Ikke på valg 

1.vara Kari Eldby 2025-2026 Lødingen SK Har samtykket til andre 
verv enn lederverv 

2.vara Bjørn Olav Olsen 2024-2025 Fauske IL Ikke på valg 

3.vara Rune Fjellheim 2024-2025 Karasjok CK Ikke på valg 

Kontrollutvalg og revisorer  

Leder Olav Verstad 2024-2025 Sirma IL Ikke på valg 

Medlem Ida Marie Kleming 2024-2025 Harstad CK Ikke på valg 

Vara Valter Kristiansen 2024-2025 Bodø CK Ikke på valg 

Representanter til ting i overordnet organisasjonsledd  

Innstiller til at styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til møter/ ting der regionen har 
representasjonsrett 



Valgkomiteens forslag vedtas. Styret får i oppdrag å finne en styreleder, og gjennomfører et 
ekstraordinært regionsting for godkjenning av ny leder.  
I mellomtiden går nestleder inn som midlertid leder. 

Årsmøtet velger valgkomite: 
Stian Evensen, leder 
Bjørnar Klinkenberg 
Monica Balto Anti 
Ole Kristian Kivijervi, vara 
 
Innstilling til vedtak og gjennomført valg: 

Årsmøtets forslag til valgkomite enstemmig vedtatt.   
 

11. Avslutning  

Møtet heves 

 

Signering av protokoll:  

 

 

 

 

Bjørnar Klinkenber       Turid Karlstrøm  
 
Dato/sted:       Dato/sted: 

 

                          

 

 

Grong 31.03.2025

Mobile User


